

export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 16 by striking out lines 6 and 7 at page 13 and substituting the following therefor:

“grex with respect to any loan or”.

And on motion numbered 12 of Mr. McKnight, seconded by Mr. Gurbin,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 16 by striking out lines 11 and 12 at page 13 and substituting the following therefor:

“purpose of any loan or guarantee entered”.

And debate continuing;

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Seventy-Sixth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Regina West (Mr. Benjamin) on Monday, June 6, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Seventy-Seventh Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Humboldt—Lake Centre (Mr. Althouse) on Monday, June 6, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Seventy-Eighth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Prince Albert (Mr. Hovdebo) on Monday, June 6, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Seventy-Ninth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Regina West (Mr. Benjamin) on Monday, June 6, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Mr. Baker (Nepean—Carleton) for Mr. Lefebvre, from the Special Committee on Standing Orders and Procedure, presented the Seventh Report of the Committee. (financial accountability committees).—Sessional Paper No. 321-8/26D.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 8, 9, 10, 11, 12, 14, 16, 18, 19, 20 and 21*) was tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 211 to the Journals*).

promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 16, en retranchant les lignes 4 et 5, page 13, et en les remplaçant par ce qui suit:

«b) les sommes qui lui sont».

Et sur la motion numéro 12 de M. McKnight, appuyé par M. Gurbin,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 16, en retranchant les lignes 11 et 12, page 13, et en les remplaçant par ce qui suit:

«au titre de sa participation à des prêts ou garanties visés à la partie».

Le débat se poursuit;

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent soixante-seizième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Regina-Ouest (M. Benjamin) le lundi 6 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent soixante-dix-septième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Humboldt—Lake Centre (M. Althouse) le lundi 6 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent soixante-dix-huitième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Prince-Albert (M. Hovdebo) le lundi 6 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent soixante-dix-neuvième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Regina-Ouest (M. Benjamin) le lundi 6 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. Baker (Nepean—Carleton), au nom de M. Lefebvre, du Comité spécial chargé d'examiner le Règlement et la procédure, présente le septième rapport de ce Comité (Comités chargés d'étudier la responsabilité financière).—Document parlementaire n° 321-8/26D.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules nos. 8, 9, 10, 11, 12, 14, 16, 18, 19, 20 et 21*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 211 aux Journaux*).